

คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม นำโดยผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ชนมภัทร โตระสะ คณบดี พร้อมด้วยผู้บริหาร ได้ให้การต้อนรับ คณะกรรมการผู้ทรงคุณวุฒิ ในการเข้าตรวจติดตามความก้าวหน้าการดำเนินงาน ประจำปีงบประมาณ พ.ศ. 2569 เพื่อประเมินผลการดำเนินงาน ติดตามความก้าวหน้าตามแผนงาน โครงการ และ ประเมินผลสัมฤทธิ์ของการบริหารจัดการในทุกมิติ ซึ่งเป็นกลไกสำคัญในการยกระดับคุณภาพและพัฒนาองค์กรสู่ ความเป็นเลิศอย่างยั่งยืน

โดยได้รับเกียรติจาก รองศาสตราจารย์ ดร.วิชัย แหวนเพชร และ รองศาสตราจารย์ ดร.เสาวณีย์ สิกขาบัณฑิต เป็น คณะกรรมการผู้ทรงคุณวุฒิผู้ตรวจติดตาม ณ ห้องประชุมพิสมัยพิมลสัตย์ ชั้น 5 อาคาร 43 คณะวิศวกรรมศาสตร์ และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา ในวันที่ 20 กรกฎาคม 2569 ที่ผ่านมา

The Faculty of Engineering and Industrial Technology, led by Assistant Professor Dr. Chonmapat Torasa, Dean, together with the Faculty's executive team, warmly welcomed the External Expert Review Committee during the Fiscal Year 2026 Operational Performance Monitoring and Progress Review, held on July 20, 2026, at the Pitsamai Phimonsat Conference Room, 5th Floor, Building 43, Faculty of Engineering and Industrial Technology, Suan Sunandha Rajabhat University.

The purpose of the review was to evaluate the Faculty's operational performance, monitor the progress of its strategic plans and projects, and assess the effectiveness of its management across all key dimensions. This review serves as an essential quality assurance mechanism, supporting continuous organizational improvement and driving the Faculty toward sustainable excellence in governance, education, research, and academic services.

The Faculty was honored to welcome Associate Professor Dr. Wichai Waenphet and Associate Professor Dr. Saowanee Sikkhabandit, who served as distinguished members of the External Expert Review Committee. Their valuable insights, recommendations, and professional expertise contributed significantly to the evaluation process and provided constructive guidance for enhancing the Faculty's future development.

This operational performance review reflects the Faculty's strong commitment to good governance, accountability, continuous quality improvement, and strategic management. It also reinforces the Faculty's determination to achieve excellence in every aspect of its mission while

ensuring that its operations remain aligned with the University's strategic goals and national higher education standards.

工程与工业技术学院在院长Chonmapat Torasa **助理教授、博士**的带领下，携学院管理团队热情欢迎专家评估委员会莅临学院，对2026财政年度工作进展开展跟踪评估。

本次评估旨在全面考核学院年度工作成效，跟踪各项工作计划及项目实施进展，并从组织管理、绩效成果及综合治理等多个方面对学院的管理工作进行综合评价。此次跟踪评估是学院持续完善内部治理体系、提升教育教学与科研管理质量、推动组织高质量发展和实现卓越办学的重要机制。

本次跟踪评估由Wichai Waenphet **副教授、博士**和Saowanee Sikkhabandit **副教授、博士**担任专家评估委员会委员，对学院年度工作进行指导与评估。

活动于2026年7月20日在宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院43号楼五层 Pitsamai Phimonsat **会议室**举行。